
  

 
    GLEJBJERG BØRNE- OG  
  SKOLECENTER  

  

  

  

  

REFERAT Bestyrelsesmøde d. 14. november 2024 kl. 16.30-18.30  

Fællesbestyrelsen    

Sted  Personalerummet, Glejbjerg Børne- og Skolecenter  

Deltagere  Danijela Berbic Larsen (DB), forældrerepræsentant  
Rudi T. Lyngsø (RL), Forældrerepræsentant  
Stine Nordestgaard (SN), næstformand 
Maiken Ellegaard (ME), Forældrerepræsentant  
Lene Sandø (LS), Forældrerepræsentant  
Ditte Lorentsen (DL), forældrerepræsentant 
Anna Junker Mortensen (AM), Formand  
Kristian Kamp (KK), Leder  
Maybritt Ruppert (MR) Sekretær  
Hanne Tilde Jensen (HTJ), Souschef  
Michael Madsen (MI), Medarbejderrepræsentant  
Heidi Bank Lorentsen (HL), Medarbejderrepræsentant  
Mike Simonsen Straarup (MS), Udvalgsrepræsentant  

Referent  MR 

Fraværende/afbud  ME, DB, SN og HL  

Mødeleder RL 

  

Punkt  Referat  

1. Siden sidst Ledelse: Vi har afholdt skolefest/pyntedag. Det var en glæde med 

udvalget, der tog hånd om festen. 

Nidal er startet op på at øve til julekoncert d. 10/12. 

Projektet med M: vi har været til teamsparring nr. 2 og gennemført med 

succes. 

X/Y har deltaget i teamkoordinator-uddannelsen. 

Vi bevæger os stille og roligt ind i juletiden, hvor vi alle mand skal til 

julegospel. 

Senere har vi juleklippedag. 

Skole: Vi nyder alle de almindelige uger, inden juletiden starter. 

Bhv: Vi har afholdt lysfest, hvor rigtig mange deltog. 

Stolperne er kommet og skal evt. males, inden de skal i jorden. Rudi 

forhører sig. 

Pt. afholdes der bedsteforældredage, og julefesterne er på vej. 

SFO: Der produceres julegaver. Vi har afholdt halloween, hvilket gik 

rigtig godt. 



2. Budgetopfølgning lokalt KK informerer om det aktuelle forbrug. 
Elevtallet ligger stadig på 100 elever. 
Projekter: Helhedsdrift vil koste 15.000 kr. årligt, derefter ses der på projekt 
skolegård. 
 

3. Orientering om tilsyn i 
børnehaven 

Anmeldt tilsyn gik rigtig godt. Vi fik meget ros. Hanne informerer 

detaljeret om konkrete punkter. 

4. TEMA: Trivselsmåling 
på skolen 

KK fremlægger data fra trivselsmålingen. 

Indsatser: Hver måned afholdes klassemødeuge. Derudover arbejdes der neget i 
teams. Derudover arbejder vi med PBL-uger. 
Næste måling vil være i marts 2025. 

 

 

5. Dato og dagsorden for 
fællesbestyrelse 
Føvling/Højmark/Glejbjerg 

Endelig dato: 23. januar 2025. 
Punkter til dagsordenen: 
Idrætsdag 
Mobilpolitik 
Spis på tværs 
Intro til klubben 
 
Fra Glejbjerg deltager Stine, Ditte og Lene. 

6. Input til ”Lintrup-møde” Vi trækker os endnu ikke fra Lintrup-møderne. Hvad byder vi ind med til 

dagsordenen? Mødet er d. 15/1-25. Ditte sender referater til Maybritt. 

7. Evaluering af mobilpolitik 
fra elevrådet 

X har afholdt elevrådsmøde, hvor der blev talt mobilpolitik. Det går godt, og 
eleverne synes, det er godt, at der er indkøbt legeredskaber. 
Nu kommer inde-tiden mere, og der leges mere inde. Hele gangarealet på skolen 
bruges til aktiviteter så som Lego-bygning, spillecafe, bibliotek, musiklokalet er 
åbent mm. 

8. Andet vigtigt 
 

Kommende dialogmøde afholdes både fysisk og online. 
Punkter:  
Lintrup 
Brugen af M´s hjælp ved skolegårds-projekt. 
 
Mødet d. 18/2: Anna er forhindret. Evt. ny dato? 
 
Skolefoto: Der har været nogle få henvendelser omkring kvaliteten fra forældre, 
derudover er der fuld tilfredshed. 

9. Evt. M er forlænget til og med uge 6. Ditte er startet op med få timer. 
 
A arbejder lidt med lucia-arrangement Der sendes snart indbydelser ud. 
 
I lørdags var der fremtidsdag, der gik rigtig godt. Borgmesteren var på visit. 
 
Mødeleder næste møde: Ditte. 
 



Det kan være svært for nye i bestyrelsen at ”lære” det omkring 
bestyrelsesarbejdet. 
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